
Zápis z jednání AS FI dne 23. 3. 2023

konaného hybridní formou na platformě MS Teams

Přítomní členové zaměstnanecké komory senátu (8/8)

Vlastislav Dohnal, Ivana Černá, Barbora Kozlíková, Michal Kozubek, Tomáš Pitner (online),
Vojtěch Řehák, Jan Strejček, David Šafránek

Přítomní členové studentské komory senátu (4/4)

Daniel Rozehnal, Veronika Burgerová (online), Martin Macák (online), Jakub Balabán (online)

Omluveni:

Jiří Zlatuška - děkan

Hosté

Lenka Bartošková – tajemnice FI, zastoupila děkana

Pavel Matula - proděkan pro studijní záležitosti

Senát je usnášeníschopný: 12/12

Program:

1) Rozpočet fakulty na rok 2023
2) Různé

Podklady k bodům jsou zveřejněny na adrese
https://is.muni.cz/do/fi/as/jednani_2023/podklady_pro_zasedani_2023-03-23

Přítomní jednomyslně odsouhlasili navržený program.

https://is.muni.cz/do/fi/as/jednani_2023/podklady_pro_zasedani_2023-03-23
https://is.muni.cz/do/fi/as/jednani_2023/podklady_pro_zasedani_2023-03-23


Průběh jednání:

Ad 1) Paní tajemnice informovala senát o hospodaření v roce 2022 a představila návrh rozpočtu
na rok 2023 podle přiloženého komentáře a tabulek viz odkazy:

https://is.muni.cz/do/fi/as/jednani_2023/podklady_pro_zasedani_2023-03-23/Komentar_k_
navrhu_rozpoctu_pro_kolegium_a_senat_2023_03_14.pdf

https://is.muni.cz/do/fi/as/jednani_2023/podklady_pro_zasedani_2023-03-23/Rozpocet_IN
V_FI_2023_03_14_pro_kolegium_a_senat.pdf

https://is.muni.cz/do/fi/as/jednani_2023/podklady_pro_zasedani_2023-03-23/Rozpocet_NE
I_FI_2023_03_14_pro_kolegium_a_senat.pdf

Dotazy k rozpočtu:

● doc. Dohnal: Za jaké ceny se daří fakultě nakupovat energie? Došlo k nějakému snížení
ceny v souvislosti se zlevňováním energií? Tajemnice: Platby jsou pod spotovými
cenami, měli bychom kopírovat aktuální ceny na trhu. V rozpočtu jsou náklady na
energie plánovány podle odhadů univerzity.

● Diskuze kolem čerpání a tvorby FPP: Z fondu FPP fakulta hradí stravenkový paušál,
část stipendií a mzdových nákladů, protože tvorba stipendijního a sociálního fondu není
dostatečná. Trendem je snižovat prostředky FPP jak z důvodu vysoké inflace, tak i
případných kontrol z MŠMT. Bylo by vhodné do budoucna přehodnotit a hledat jiné
možné zdroje financí, např. zhodnocení duševního vlastnictví fakulty a především
zvýšení podílu evropských projektů - v ideálním případě bez spoluúčasti a s dobře
nastavenými režiemi.

● prof. Strejček: Dotaz na upřesnění řádku 23 neinvestičního rozpočtu, který se týká
pronájmů v budově CERIT Science Park.

● prof. Kozubek: Dotaz na stav podpory DE MINIMIS v projektu CERIT Science Park.
Tajemnice: Bude rozúčtováno do cca poloviny r. 2024.

● prof. Kozubek: Dotaz na čerpání NPO (Národní plán obnovy). Tajemnice: Čerpáme na
studijní program Data Analytics ve spolupráci s PřF a na 3 projekty v realizaci IS MU.

Usnesení: Akademický senát FI schvaluje rozpočet fakulty na rok 2023 v předloženém
znění.

Hlasování: 12 pro, 0 proti, 0 se zdržel. Rozpočet fakulty na rok 2023 byl jednomyslně
schválen.
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Ad 2)

● Změna studentského zástupce FI v komisi pro ubytovací politiku - Michal Klein
rezignoval, studentská komora AS FI navrhla Jakuba Balabána (s jeho předchozím
souhlasem).

● D. Rozehnal se obrátil na senátory s požadavkem, zda by členové studentské komory,
resp. celý AS FI, mohl mít přístup k textové části studentské ankety, aby byly schopni
lépe řešit připomínky studentů.

○ prof. Strejček: S novým děkanem je nutné začít řešit přístup fakulty ke
zveřejňování textové části studentské ankety, a také komunikaci vedení fakulty
směrem ke studentům v souvislosti s reflektováním výsledků ankety.

○ prof. Černá: Připomínky studentů řešte přímo s garanty programů. Členové
programových rad mají k textové části ankety přístup.

○ doc. Dohnal: Doporučil ověřit přístup zástupců studentů v programových radách
k obsahu anket přímo s IS techniky.

Zapsala: Jana Baná

Schválil: doc. Dohnal


